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Szilvágyi László, képviselő 
részére 

Tisztelt Képviselő Úr! 
Tisztelt Képviselő-testület ! 

Vannak politikusok, akiknek lehet hinni, és vannak olyanok is, akiknek nem. Ebből következőleg, 

van olyan videoblog, amely hitelesen tájékoztatja a kerület lakosságát, és van olyan, affil 
gyakorlatilag „fizetett politikai hirdetésként" funkcionál , és abban hol ez, hol az hangzik el. 

Kerületünk előző polgármestere, László Tamás előterjesztése alapján a Képviselő-testület 2012 
novemberében döntött a Szilas-patak Menti Szennyvíz Főgyűjtő-csatorna beruházáshoz kapcsolódó 
lehetőségek feltárására és források szervezésére irányuló tanulmány elkészítéséről. A tanulmányt 
közel bruttó 4 millió fori ntért az EDC Kft. készítette el 2013 márciusában. 

Ez a tanulmány az Ön kérdéseiben megfogalmazott témaköröktől eltérő tárgykörben készült. A 
meglévő tanu lmány valójában a fej lesztés finanszírozási lehetőségeivel és az esetlegesen bevonható 
partneri kör vizsgálatával foglalkozott, egyéb vizsgálati szempontok mellett. Az elemzés több 
szempontból megvizsgálta a terület általános problémáit, az ingatlanpiaci l ehetőségeket, valamint a 
fejlesztés lehetséges irányait. A tanulmány következtetéseiről tájékoztató került benyújtásra a 
Képviselő-testület a 2013. június 26-i ülésére. A tanulmány elektronikus formában a 
Városüzemeltetési Főosztályon rendelkezésre áll , amelyet igény esetén kinyomtatva 1s 
rendelkezésére tudunk bocsájtani. 

A lakossággal és vállalkozásokkal az elmúlt évtizedben többször próbáltuk megoldani a kérdést. 
2010 előtt a szennyvízcsatorna hiánya, illetve a kapacitáshiány miatt fej leszteni nem tudó 
ingatlantulajdonosok bevonásával közműtársulást próbáltunk alapítani. Ezt keresztbe húzta az, hogy 
némely érintettek kibújtak az egységes és arányos kötelezettség vállalás alól. 2010 viszont 
semmilyen előrelépés nem történt, és volt két olyan időszak is, amikor a vízjogi létesítési engedély 
nem az Önkormányzat, hanem más cégek nevére szólt, de ezek sem tudták megépíteni a csatornát. 
Sőt, azóta mindegyik tönkrement, megszűnt. 

Jelenleg a főgyűjtő tervei rendelkezésünkre állnak, az Önkormányzat nevére szóló vízjogi létesítési 
engedély ez év november végéig él. Folyamatban van annak a meghosszabbítása. Csupán az a másfél 
milliárd forint hiányzik, amiből a Főváros, mint a feladat önkormányzati törvényben nevesített 
felelőse helyett meg tudnánk építeni az északi szennyvízgyűjtő csatornát. 

Budapest, 2017. november ,2J.." 

Tisztelettel , 

Hajdu László 
polgármester 


